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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2015-12-08. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson, Bert Svensson, Markus Svensson, Mathias Jäghagen, Tomas Hansson 
och Sven Holgersson. 
 
§ 1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Tomas Hansson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående mötes protokoll och minnesanteckningar från 30-dagarsmötet lästes 
  upp och lades till handlingarna. 
 
§ 5  Jakten på älg- och kronvilt. 
  Kalvjakten är slut i A- och C-området. I B-området finns fyra (4) kalvar 
  kvar på tilldelningen. Enligt uppgifter är det ont om kalvar i B-området under 
  den senare delen av denna jaktsäsongen. Däremot kommer uppgifter från Bokön 
  på gott om älg under samma period.  
  Fortfarande är det gott om älg i höstrapsen i området kring Listerby. Dock är ca. 
  80 % av älgarna tjurar. 
  En (1) kviga har blivit påkörd på den nyöppnade vägen mellan Ronneby och
  Backaryd, i höjd med Fiskareby den 15/11. 
  En (1) fyrataggad tjur är hittad död i Saxemara den 6/12. 
  Större delen av de älgar som under året blivit trafikdödade är tjurar. 
  Fyra (4) av de sex (6) kalvar som skjutits är kvigkalvar. Allmänt mycket låga 
  kalvvikter. 
  Om det finns kalvar kvar i B-området i början av januari kommer styrelsen, 
  tillsammans med tilldelningsgruppen, diskutera möjligheter och eventuellt 
  omfördela någon eller några av dessa kalvar över hela skötselområdet. 
 
  Kronviltjakten har börjat bra. Det har redan skjutits fler djur än under 
  föregående år. Vid mötestillfället fanns det en (1) spetshjort, tre (3) hindar och 
  två (2) kalvar kvar på tilldelningen. Skötselområdet har som målsättning att följa 
  skötselplanen med en avskjutning på fyra (4) hjortar, fyra (4) hindar och 
  fyra (4) kalvar. 
 
§ 6  Älg-OBS. 
  Någon tydlig sammanställning av Älg-OBSarna fanns ej tillgänglig vid 
  mötestillfället, men tillgången på kalv ser enligt Älg-OBS-anvarig inte ut att 
  vara lika kritiskt som tidigare förmodats. Några slutsatser går ej att ta, utan vi 
  avvaktar sammanställningen. 
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§ 7  Ekonomi. 
  Drygt hälften av de 43 arealavgifter som ÄSKOt ska få in har vid mötestillfället 
  inkommit på girot. Ekonomin är i övrigt i balans. 
 
§ 8  Rapporter och skrivelser. 
  a) Styrelsen har till minne av skötselområdets tidigare sekreterare, Henry 
  Karlsson, skänkt 500 kronor till Cancerfonden, enligt dödsboets önskan. 
  b) Ulf Rosander, Länsstyrelsen, har begärt kontroll av skötselområdenas 
  fastighetsregister då det varit flera oklarheter. Rättelser önskar han fått in i 
  mitten av januari 2016. 
   
§ 9  Mötesplan för 2016. 
  Styrelsemöten den 12/1 och 1/3. 
  Möte med gruppledarna och valberedningens ordförande den 9/2. 
  Preliminärbokat årsmöte den 22/3, beroende på övriga intresseorganisationers 
  årsmöten. 
 
§ 10  Övriga frågor. 
  a) JaktVakt: Det sms-meddelande som skulle gå ut till samtliga jaktlag då 
  kronhjortarna var fullskjutna, hade bara gått iväg till 30 av 118 rapportörer. 
  Orsaken till detta berodde, enligt de som tillhandahåller tjänsten, på tekniska 
  störningar och överbelastning på servern. Tekniken kommer att ses över för att 
  förhindra framtida liknande bekymmer. Då felet uppdagades så skickades ett 
  extra meddelande ut. 
  b)Tankar kring framtida avskjutningsregler, arealkrav och indelning dryftades 
  lite kort. Flykäts modell nämndes, men inga värderingar gjordes. 
  c) Markus undersöker möjligheten att rensa bort den gamla hemsidan från 
  webbhotellet, då det visat sig att en del jaktlag av vana kommit in på den, istället 
  för den nya sidan. 
 
§ 11  Karl-Gunnar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Tomas Hansson 

 
Ordförande. 

 
 

 ____________________ 
   Karl-Gunnar Åkesson 


